
 

Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Pružine, zo dňa 13. decembra 2024 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Program: tvorí prílohu zápisnice  

 

 

K bodu 1:  

      Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Michal Ušiak. Privítal 

prítomných poslancov a občanov, ktorí sa zasadnutia zúčastnili.  

 

 

K bodu 2: 

      Starosta predložil poslancom program zasadnutia, ku ktorému neboli vznesené žiadne 

pozmeňujúce návrhy a preto dal o ňom hlasovať: 

              Za - 9                                        Proti - 0                                Zdržal sa - 0 

 

      Starosta predložil návrh na zloženie návrhovej komisie a overovateľov zápisnice.  

 

- Do návrhovej komisie navrhol : predseda - Ing. Jaroslav Beňadik,                                                                                                                                                                 

                                                      členovia – p. Pavol Priedhorský 

                                                                        p. Marek Haviar 

 

O tomto návrhu dal hlasovať: 

             Za - 9                                        Proti - 0                                  Zdržal sa - 0  

 

- Za overovateľov zápisnice navrhol: p. Dušan Jance 

                                                            p. Katarína Špániková 

                                                            

O tomto návrhu dal tiež hlasovať:  

              Za : 9                                     Proti : 0                                   Zdržal sa : 0  

 

K bodu 3: 

            Starosta predložil " Návrh finančného rozpočtu obce Pružina na rok 2025" s výhľadom na 

roky 2026, 2027  ako aj  programového rozpočtu.  

Rozpočet bol zaslaný všetkým poslancom a bol zverejnený. Kontrolórka obce Ing. Jarmila 

Kušnierová vypracovala kladné stanovisko k návrhu rozpočtu, ktoré tvorí prílohu zápisnice 

a odporučila návrh rozpočtu schváliť. 

Celkový  rozpočet na rok 2025 podľa predloženého návrhu vrátane ZŠ Štefana Závodníka v Pružine 

je vyrovnaný vo výške 2 252 500,00 €. 

 

Starosta dal o návrhu finančného rozpočtu  hlasovať:  

              Za - 9                                      Proti - 0                                          Zdržal sa - 0  

 

Taktiež dal o návrhu programového rozpočtu hlasovať: 

              Za - 9                                      Proti - 0                                          Zdržal sa - 0  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

- Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu finančného rozpočtu na rok 2025 

- Návrh finančného aj programového  rozpočtu na roky 2026 a 2027 v zmysle predloženého návrhu. 



 

K bodu 4: 

       Starosta informoval o predložených žiadostiach na poskytnutie dotácií z rozpočtu obce na rok 

2025 v zmysle VZN  č. 2/2017 a to nasledovne: 

 

- TJ Strážov Pružina – 5000,00 € 

- Ľudová Pružinská dolina - 1000,00 € 

- RZ pri ZŠ Štefana Závodníka (plavecký výcvik) – 1 540,00 € (podľa počtu detí) 

- Jaskyniarsky klub Strážovské vrchy - 500,00 € 

 

Nakoľko všetky zložky šíria dobré meno obce, obecná rada odporučila tieto dotácie schváliť v 

požadovanej výške, k čomu poslanci nemali žiadne pripomienky. 

 

O tomto návrhu dal hlasovať: 

               Za – 9                                    Proti – 0                                   Zdržal sa – 0 

 

 

      Starosta predložil návrh VZN č.4/2024 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce. 

 

O tomto návrhu dal hlasovať: 

               Za – 9                                    Proti – 0                                   Zdržal sa - 0 

 

 

 

K bobu 5: 

 

      Starosta predložil návrh: 

VZN č.5/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady na území obce Pružina od 01.01.2025. 

Sumu za komunálny odpad 34,00 €/osoba zvýšiť na 36,00 €/osoba. K tomuto návrhu otvoril 

diskusiu.  

Starosta vysvetlil, že v roku 2025 budú už popolnice s čipom. V budúcnosti, keď bude auto s váhou, 

bude sa odpad každej domácnosti vážiť a podľa toho budú ľudia platiť. 

 

Starosta dal o tomto návrhu hlasovať: 

           Za – 9                                     Proti – 0                                        Zdržal sa - 0 

 

 

 

K bodu 6: 

      Starosta predložil návrh na schválenie VZN č. 6/2024 o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a drobnými stavebnými odpadmi na území obce Pružina. 

 

 

Starosta dal o návrhu hlasovať: 

             Za - 9                                        Proti - 0                                      Zdržal sa - 0 

 

 

K bodu 7: 

      Starosta predložil návrh dodatku č.2/2024 k VZN č. 4/2023, ktorým sa určuje výška finančných 

prostriedkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelávanie v školách a školských 

zariadeniach na území obce Pružina. Poplatok za dieťa v škôlke zvýšiť z 15,00 € na 20,00 €. Ďalej 



informoval o žiadosti, ktorú predložili z Centra voľného času Púchov, ktoré navštevuje 5 detí 

z našej obce o ročný príspevok. Poslanci navrhli príspevok v sume 40,00 €/ dieťa. 

 

Starosta dal o návrhu hlasovať: 

             Za - 9                                         Proti - 0                                         Zdržal sa – 0 

 

 

K bodu 8: 

      Starosta predložil plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Ing. Jarmily Kušnierovej na          

I. polrok 2025  podľa prílohy. 

 

 

Starosta dal o pláne kontrolnej činnosti  hlasovať:  

              Za - 9                                       Proti - 0                                          Zdržal sa - 0  

 

 

K bodu 9: 

      Starosta predložil žiadosť o úpravu rozpočtu ZŠ Štefana Závodníka a požiadavky na 

dofinancovanie asistentov: 

- Prevádzkové náklady, učebné pomôcky - 9 500,00 € (navýšenie o 500,00 €) 

- Žiadosť o zmenu v rozpočte z odvodov na mzdy o 1.800,00 € na spoluúčasť na mzdy asistentov 

učiteľa.   

Starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu. Poslanci nemali pripomienky k navrhovaným zmenám 

rozpočtu. 

 

Starosta dal o žiadosti ZŠ Štefana Závodníka o úpravu rozpočtu hlasovať: 

             Za - 9                                          Proti - 0                                         Zdržal sa - 0 

 

 

 K bodu 10: 

      Starosta predložil na schválenie návrh odmien poslancom a členom DHZ v Pružine za rok 2024 

podľa predloženej prílohy.  

 

 

Starosta dal o návrhu hlasovať: 

             Za - 9                                         Proti - 0                                         Zdržal sa - 0 

 

 

K bodu 11: 

      Starosta predložil - Zmeny v rozpočte obce Pružina k 13.12.2024 podľa predloženého návrhu, 

k čomu otvoril diskusiu.  Poslanci nemali pripomienky k navrhovaným zmenám rozpočtu.  

 

 

O tomto návrhu dal starosta hlasovať: 

             Za - 9                                   Proti - 0                                                 Zdržal sa – 0 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

- úpravy v rozpočte obce Pružina od posledného OZ. 

 

 

 

 



K bodu 12: 

      Starosta informoval o prebiehajúcich projektoch: 

- „Vodozádržné opatrenia v obci Pružina“ - Ministerstvo životného prostredia SR schválilo 

projekt vo výške 292 223,79 €. Projekt sa skladá z dvoch častí, jedna časť bude pri ZŠ Štefana 

Závodníka a druhá časť bude na ihrisku TJ Strážov Pružina. Súčasťou je aj automatická závlaha 

trávnika. Realizácia bude v roku 2025, momentálne prebieha verejné obstarávanie. 

- Chodník na dolnom konci – I. etapa je ukončená, čaká sa dotiahnutie administratívneho procesu. 

II. Etapa budovania chodníka je naplánovaná v roku 2025. 

- Detské ihrisko pri bytovkách – projekt, ktorý chceme realizovať cez MPSVaR s dotáciou 

50 000,00 €, ktorú by nám mohli poskytnúť. 

- Projekt, ktorý sa realizuje v spolupráci s TSK pre ZŠ Štefana Závodníka čaká na dokončenie 

projektovej dokumentácie (kuchyňa, učebňa). Ihrisko – projektová dokumentácia je 

vypracovaná. 

- Možnosť podania žiadosti – doplnok k územnému plánu alebo vypracovanie nového územného 

plánu, na ktorý je možnosť získať dotáciu 80% na jeho vypracovanie.  

 

 

                

K bodu 13: 

      Starosta predložil kontrolu uznesení z minulých OZ:  

1. Zástavka na dolnom konci (lokalita 100 domov) – SAD dala vyjadrenie, že by musel byť 

odstavný pruh na jednej strane a aj na druhej, čo nie je možné. Musel by sa vysporiadať 

pozemok. 

2. COOP Jednota – oprava schodov, bude realizovaná v rámci rekonštrukcie predajne.  

3. Dopravná situácia pri MŠ – keď je vyznačená zóna 30, platí a neruší ju žiadna križovatka. 

4. PVS – vytekanie na Bobote. Je dohodnuté stretnutie na január, chcú to vidieť pracovníci 

PVS, keď to bude aktuálne. 

 

 

K bodu 14: 

- Starosta predložil návrh na vyradenie majetku po vykonaní inventarizácie majetku za rok 2024 

k 31.12.2024 v sume 11 413,22 €. Zoznam majetku na vyradenie tvorí prílohu zápisnice. 

 

 

Starosta dal o tomto návrhu hlasovať: 

             Za - 9                                       Proti - 0                                           Zdržal sa  - 0 

 
- Starosta informoval o žiadosti p.Pavla Pastorka ml., bytom Pružina 484 o kúpu obecného 

pozemku KNE č.11071/21 o výmere 78m². Pozemok tvorí súčasť ich dvora pri rodinnom dome 

s.č.484. Cena  bola schválená  vo výške 16,00 €/m².  

 

Starosta dal o tomto návrhu hlasovať: 

             Za - 8                                         Proti - 0                                            Zdržal sa  - 1 

 

- Starosta predložil návrh nájomných zmlúv – obecná rada odporučila, aby sa nájmy oproti 

minulému roku nemenili. Starosta informoval, že prevádzka salónu POHODA - p. Belavá 

už nebude pokračovať v nájomnom vzťahu od roku 2025. Ďalej informoval o údržbe 

zdravotného strediska a plánovanom otvorení lekárne. Obecné zastupiteľstvo navrhlo 

nájom 100,00 €/mesačne a fakturácia energií podľa skutočnej spotreby. 

 

Starosta dal o tomto návrhu hlasovať: 

              Za - 8                                         Proti - 0                                            Zdržal sa  - 1 



 
 K bodu 15: 

      Starosta otvoril diskusiu. 

 

- p. Hija Roman položil otázku ohľadom vyznačenia parkovacích miest pri bytovke „A“. Tiež 

upozornil na parkovanie pri hydrante. V prípade požiaru nemajú hasiči prístup. Mala by sa tam dať 

značka „Zákaz parkovania“.  

 

Starosta prisľúbil, že označenie parkovacích miest zabezpečí na jar, keď sa budú obnovovať 

prechody pre chodcov. Zákazovú značku tiež vybaví a môže sa spraviť vyhláška v miestnom 

rozhlase, aby občania neblokovali parkovaním vozidiel prejazdné pruhy.    

 

- p. Špániková Katarína mala dotaz na solárne panely, ktoré sú umiestnené na ZŠ Štefana 

Závodníka. Ako sa doriešil nájom s p. Mičekom. 

 

Starosta odpovedal, že zmluvu prehodnotil s právničkou  JUDr. Kubovičovou, musela by sa zmeniť 

nájomná zmluva a musela by s tým súhlasiť aj druhá strana. Navrhol, že obecné zastupiteľstvo môže 

navrhnúť zmenu nájomnej zmluvy, stretnutie s p. Mičekom a dohodnúť sa. 

 

-p. Špániková Katarína dala návrh zvýšiť nájom p. Mičekovi 100,00 € / mesačne 

 

Starosta navrhol, že dá zmluvu prehodnotiť JUDr. Kubovičovej a požiada ju o záväzné stanovisko. 

Na základe toho sa bude riešiť nový nájomný vzťah.  

 

- p. Haviar Marek upozornil na auto, ktoré je už niekoľko rokov nepojazdné a stojí pri 

Briestenských na hornom konci. Bolo by ho treba dať odtiahnuť, nakoľko obmedzuje premávku. 

 

Starosta prisľúbil, že auto dá odtiahnuť. 

 

- p. Špániková Katarína mala pripomienku na voľne pobehujúcich psov, ktoré pobehujú po obci 

a ohrozujú hlavne deti. 

 

Starosta prisľúbil, že spravíme vyhlášku v miestnom rozhlase a upozorníme občanov na to. 

 

 

- PharmDr. Toporová Mária sa spýtala na vývoz žúmp, je stále problém niekoho zohnať. 

 

Starosta odpovedal, že vyváža p. Križan, p. Apoleníková a záhradkári. 

 

- p. Haviar Marek sa spýtal, či by nebolo možné zakúpiť fekál 

 

Starosta odpovedal, že fekál majú aj záhradkári, len je problém nájsť šoféra, ktorý by to vyvážal. 

 

- PharmDr. Toporová Mária sa spýtala na novú zastávku na Priedhorí. 

 

Starosta odpovedal, že vybudovanie zastávky sa bude realizovať, materiál už je zakúpený. 

 

-p. Špániková Katarína informovala, že v oddychovej zóne je jedna vitrína rozbitá, či by sa to 

nedalo zaskliť. A tiež je to tam zarastené, bolo by to treba prečistiť. 

 

Starosta odpovedal, že vitrínu dá opraviť a tento priestor sa dá upraviť.  

 



 

 

- p. Špániková Katarína sa spýtala kto má na starosti čistenie potoka. A tiež sa spýtala na 

chýbajúce mriežky na ceste.   

 

Starosta odpovedal, že sa treba obrátiť na Povodie Váhu. Ohľadom mriežok starosta osloví 

Slovenskú správu ciest. 

 

- p. Hija Roman upozornil na elektrickú skrinku na ihrisku pri ZŠ, kde sa dostanú aj deti. 

- p. Haviar Marek upozornil aj na stĺpy, v ktorých sú keramické poistky, bolo by dobré vymeniť 

ich za poistky. 

 

Starosta odpovedal, že osloví elektrikára p. Jána Haviara  a dá sa to do poriadku. 

 

-p. Špániková Katarína upozornila na nefunkčnosť zvončeka na bytovke „A“ 

 

Starosta osloví o opravu p. Jána Haranta. 

 

K bodu 16: 

      Návrh na uznesenie predložil Ing. Jaroslav Beňadik 

 

Starosta dal o predloženom návrhu hlasovať: 

             Za - 9                                              Proti - 0                                                    Zdržal sa - 0 

 

K bodu 17: 

      Na záver starosta poďakoval prítomným za účasť, tiež poďakoval organizátorom za úspešne 

zvládnutie vianočných trhov a stretnutie s Mikulášom a poprial všetkým príjemné prežitie 

Vianočných sviatkov  a zasadanie OZ ukončil. 

 

 

 

 

 

Zapísala: Jana Haviarová 

 

Overovatelia zápisnice: Dušan Jance 

 

                                         Katarína Špániková 

 

 

                                                                                                  

                                                                                                         Michal Ušiak 
                                                                                                                starosta obce 


